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Protokół  
z XL Sesji Rady Gminy  

odbytej w dniu 21 stycznia 2010r.  
 
 
Posiedzenie rozpoczęła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Lesińska o godzinie 15.45. W 
Sesji udział wzięli : 
radni: 

Pan Marek Borowczyk 
Pan  Tomasz Buczma 
Pan Rafał Drzewiecki 
Pani Krystyna Kotecka   
Pan Tadeusz Lammel 
Pani  Ewa Lesińska  
Pan Henryk Lesiński 
Pan Tomasz Maćkowiak 
Pani Halina Michalak-Szczepaniak 
Pan  Andrzej Ratajczak 
Pani Elżbieta Sznajder 
Pan Krzysztof Świątczak 
Pan Sławomir Urbaniak 

sołtysi : 
 Pani Jolanta Fludra 
 Pan Andrzej Frąckowiak 
 Pani Bożena Karolczak 
 Pan Czesław Książkiewicz 
 Pan Stanisław Lesiński 
 Pan Eugeniusz Nowicki 
 Pan Ferdynand Nowicki  
 Pan Rafał Ochowiak 
 Pan Grzegorz Socha 
 Pan Mieczysław Tomkowiak 
radny Powiatu Poznańskiego - Wojciech Perdoch 
oraz 
Wójt Gminy - Bogdan Kemnitz 
Zastępca Wójta / Sekretarz Gminy - Genowefa Przepióra 
Skarbnik Gminy  - Mirosława Nowak 
Radca Prawny – Anna Woźniak - Tyczka 
Podinspektor ds. obsługi rady i promocji gminy -Małgorzata Smytry 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  w Kleszczewie – Mirosława Radzimska 
Wicedyrektor  Zespołu Szkół w Tulcach – Ewa Kornecka 
Dyrektor Zespołu Szkół w Tulcach – Grzegorz Stachowiak 
Kierownik Zakładu Komunalnego – Marek Jabłoński 
p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Kleszczewie - Michał Żelazek. 
 
Porządek Posiedzenia Sesji: 
 
1. Otwarcie. 
2. Interpelacje radnych. 
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3. Przyjęcie  protokołu  z  obrad  z  poprzedniej Sesji.  
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał  podjętych na ostatniej Sesji. 
5. Budżet gminy na 2010r. 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej. 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, 
c) odczytanie opinii komisji stałych Rady Gminy, 
d) przedstawienie  autopoprawek  Wójta Gminy do projektu budżetu, 
e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami oraz przegłosowanie autopoprawek, 
f) głosowanie nad projektem uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zasad sprzedaży mieszkań 

komunalnych. 
8. Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 
9. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
10.Odpowiedzi na interpelacje. 
11.Zapytania i wolne wnioski. 
12.Zakończenie 
 
 
Ad.2  
Radni nie złożyli interpelacji 
 
Ad.3 
 W związku z tym, że Radni Sznajder i Drzewiecki zgłosili, iż nie dotarł do nich protokół 
przekazany drogą mailową i nie mieli możliwości zapoznania się z nim wcześniej, Pani 
Przewodnicząca zarządziła, aby głosowanie nad przyjęciem protokołu odbyło się po  przerwie 
- w dalszej części obrad tj. przed punktem  9 porządku posiedzenia Sesji. 
Ad.4 
Pani Sekretarz przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas XXXIX 
Sesji Rady  Gminy ( sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
Ad.5 

a) Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej nr XL/271/2010, który stanowi 
załącznik do protokołu. Projekt uchwały wraz z jego załącznikami był szczegółowo 
omówiony na posiedzeniu wspólnym Komisji.( dokumenty w załączeniu) 

b) Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Uchwałę nr SO-0952/50/16/2009 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 15 grudnia 2009r. w 
sprawie wyrażenie opinii pozytywnej z zastrzeżeniem w pkt I.3. o projekcie budżetu Gminy 
Kleszczewo na rok 2010 (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
Następnie Wiceprzewodniczący Ratajczak odczytał Uchwałę nr SO-0951/81/16/2009 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 4 grudnia 2009r. w 
sprawie wyrażenia opinii pozytywnej z zastrzeżeniem o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu Gminy Kleszczewo (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
Wiceprzewodniczący Lesiński odczytał Uchwałę nr SO-0951/80/P/16/2009 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 4 grudnia 2009r. w 
sprawie wyrażenia opinii negatywnej o prawidłowości prognozy kwoty długu Gminy 
Kleszczewo (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

c)  Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie przez Przewodniczących Komisji stałych opinii 
o projekcie budżetu gminy na 2010r.: opinię Komisji Oświaty i Kultury odczytała Radna 
Kotecka, opinie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odczytał Radny Lammel, opinię 
Komisji Finansowo – Gospodarczej odczytała Radna Lesińska. Wszystkie opinie stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 

d) Pani Skarbnik przedstawiła  autopoprawki Wójta Gminy do projektu budżetu: 
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1.  Z działu 852 Pomoc społeczna, rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe, paragraf 3110 
świadczenia społeczne przenosi się 4.450 zł  do działu 853 Pozostałe zadania z zakresu 
polityki społecznej, rozdział  85311 Rehabilitacja zawodowa osób niepełnosprawnych, 
paragraf 4300 zakup usług pozostałych.  
2.  Z działu 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92120 Ochrona 
zabytków i opieka nad zabytkami, paragraf 4300 zakup usług pozostałych przenosi się 6.000 
zł do działu 853 Pozostałe zadania z zakresu polityki społecznej, rozdział 85395 Pozostała 
działalność, paragraf 2830 Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie 
zadań zleconych do realizacji pozostałym jednostkom nie zaliczanych do sektora finansów 
publicznych.  
3. W dziale 757 Obsługa długu publicznego zmienia się  paragraf 8070 Rozliczenia z 
bankami związane z obsługą długu publicznego na paragraf 8110 Odsetki i dyskonto od 
skarbowych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek oraz innych instrumentów 
finansowych, związanych z obsługą długu krajowego. 
4. Dodaje się  załącznik Nr 2b Plan wydatków na programy i projekty ze środków budżetu 
UE. EFTA i innych środków za źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi.  
5. W załączniku Nr 2c Wydatki na wieloletni program inwestycyjny na lata 2010-2012 w 
części III działalność usługowa wykreśla się zadanie związane z remontem świetlicy wiejskiej 
w Markowicach.  
6. Kwotę 882.509 zł z paragrafu 903 Przychody z zaciągniętych pożyczek na finansowanie zadań 
realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej przenosi się do 
paragrafu 955  Przychody z tytułu innych rozliczeń krajowych.   
7. W załączniku Nr 5 w planie przychodów i wydatków zakładu budżetowego uzupełniania się zapis o 
8.968.657 zł. dotyczący dotacji celowej na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji  
 
Następnie Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionymi wyżej 
autopoprawkami Wójta. 
Głosuje 12 Radnych ( nie ma Radnego Buczmy) 
Głosowanie nad pkt. 1 autopoprawki Wójta 
Za: 10 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 2 
Głosowanie nad pkt. 2 autopoprawki Wójta 
Za: 10 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 2 
Głosowanie nad pkt. 3 autopoprawki Wójta 
Za: 10 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 2 
Głosowanie nad pkt. 4 autopoprawki Wójta 
Za: 10 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 2 
Głosowanie nad pkt. 5 autopoprawki Wójta 
Za: 11 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 1 
Głosowanie nad pkt. 6 autopoprawki Wójta 
Za: 9 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 3 
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Głosowanie nad pkt. 7 autopoprawki Wójta 
Za: 11 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 1 
Radni podjęli wszystkie przedstawione autopoprawki Wójta Gminy.  

e) Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. Radna Sznajder zapytała czy w planie wieloletnim 
jest uwzględnione oświetlenie i  budowa ulic w Tulcach. Pani Skarbnik odpowiedziała, że w 
budżecie są zaplanowane wydatki na budowę oświetlenia ulic, jednakże zadań jest więcej niż 
zaplanowanych pieniędzy w budżecie oraz, że konieczne będzie podjęcie ostatecznej decyzji, 
która inwestycja ma być zrobiona jako pierwsza. Radna Sznajder zapytała czy jest 
przewidziana w budżecie kwota na zakup szafek do ZS w Tulcach. Wójt odpowiedział, że nie 
zostały zaplanowane odrębne środki  - zakup może być sfinansowany jedynie w ramach 
budżetu szkoły. Radna Sznajder zapytała, dlaczego w budżecie założony jest mniejszy wpływ 
pieniędzy ze sprzedaży napojów alkoholowych. Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że w 
związku z faktem, że dla wielu podmiotów wygasła koncesja, złożyły one wnioski  o   
wydanie  nowej, a w związku  z  tym  obowiązek wpłaty pierwszej  raty upłynął   z  końcem  
roku, dlatego  rata do zapłaty  z  m-ca  stycznia wpłynęła do  kasy urzędu już  z  końcem  roku  
poprzedniego czyli w 2009. W  sposób  naturalny zatem  budżet  w  roku  2010 jest mniejszy. 
Istnieje także naturalny ruch w podejmowaniu  lub kończeniu  działalności,  który   także ma 
wpływ na kształt finansów. Radna Sznajder zapytała, dlaczego w dziale 853 nie 
prognozujemy żadnych wydatków na program OPS „Nie bój się, nie lękaj się”. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że OPS nie ma dofinansowania z UE i nie można tego uwzględnić w 
budżecie.  
Wójt w ramach uzupełnienia w sprawie ulic powiedział, że założenie było takie, aby w 
pierwszej kolejności budować te ulice, gdzie czas oczekiwania ze strony mieszkańców był 
najdłuższy, konsekwentnie dokończyć rozpoczęte budowy ulic: Klonowej i Bukowej oraz 
budować te ulice, na których jest największy ruch. Wójt dodał, że w zeszłym roku został 
zaciągnięty kredyt, który w znacznym stopniu ogranicza dodatkowe wydatki, nie mniej 
jednak budżet należy traktować mobilnie i ostatecznie zaplanowane inwestycje mogą być 
zrealizowane. Są szanse na uzyskanie dodatkowych wpływów podatkowych, również 
inwestycja dotycząca budowy kanalizacji może okazać sie tańsza niż to wynika z kosztorysu.  
Radna Sznajder zapytała, dlaczego są zaplanowane niższe wydatki na działalność świetlic 
szkolnych niż w roku 2009. Pani Skarbnik odpowiedziała, że został uwzględniony zakup 
wyposażenia w Tulcach oraz, że plan projektu budżetu opierał się o poszczególne 
zapotrzebowania konkretnych placówek.  Przewodnicząca  poprosiła   obecnych  na   
posiedzeniu  przedstawicieli   oświaty  o  ustosunkowanie   się   do  zapisów w  planie   
budżetowym.  Po  dyskusji  ustalono,  że  nie  ma   zastrzeżeń  i   kwotę  można  przyjąć.  
Radna Sznajder zapytała o budowę placu zabaw w Tulcach. Pani Skarbnik odpowiedziała, że 
inwestycja ujęta zostanie z wolnych środków i będzie realizowana w późniejszym okresie. 
Radni nie mieli więcej pytań. 

f) Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały nr XL/271/2010 w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok, który był omawiany szczegółowo na 
posiedzeniu wspólnym Komisji. 

Głosowało: 13 Radnych 
Za: 12 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 1 

Uchwała nr XL/271/2010 została podjęta (w załączeniu). 
Ad.6 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – radna Michalak – Szczepaniak przedstawiła plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2010r. Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie 
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przyjęcia projektu Uchwały nr XL/272/2010 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2010 rok. 
Głosowało: 13 Radnych 
Za: 13 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 0 
Uchwała nr XL/272/2010 została podjęta (dokumenty w załączeniu) 
 
Ad.7 
Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały nr XL/273/2010 w sprawie uchylenia uchwały 
dotyczącej zasad sprzedaży mieszkań komunalnych. 
Powyższy projekt dotyczy wycofania z obiegu prawnego Uchwały Nr XXXVIII/190/98 Rady 
Gminy w Kleszczewie z dnia 29 stycznia 1998r., która nie będzie obowiązywała w związku z 
wejściem w życie Uchwały Nr XXXVIII/262/2009 z dnia 26 listopada 2009r. w sprawie 
określania zasad sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy 
Kleszczewo, która obecnie będzie regulowała kwestie sprzedaży mieszkań. Szczegółowo 
temat  omawiany był  na posiedzeniach komisji. 
Ponieważ radni nie mieli uwag Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowało: 13 Radnych  
Za: 13 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 0 
 
Ad.8 
W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie  informacji o tematyce  posiedzeń styczniowych poszczególnych Komisji. 
Radna Kotecka powiedziała, że Komisja Oświaty i Kultury gościła na posiedzeniu Pana 
Zbigniewa Banaszkiewicza Komendanta Gminnego OSP. Tematem spotkania Komisji była 
działalność OSP w gminie. Sprawozdanie za 2009 rok przedstawił  radny Jan Rajchelt, który 
jest również Prezesem Zarządu Gminnego OSP. Radna Kotecka dodała, że tematem dyskusji 
Komisji była także kwestia przyznawania nagród sportowcom z gminy Kleszczewo za 
osiągnięcia na szczeblu wojewódzkim i powiatowym oraz poinformowała o propozycji 
zmiany uchwały w tym zakresie.  Pani Sekretarz zwróciła uwagę, że na posiedzeniu Komisji 
Oświaty i Kultury była podjęta decyzja o propozycji zmiany uchwały przyznawania nagród 
sportowcom za osiągnięcia tylko na szczeblu wojewódzkim a nie „i powiatowym”. Pani 
Kotecka powiedziała, że jest to jej omyłka i potwierdza wniesioną uwagę przez Panią 
Sekretarz. 
 Radny Lammel powiedział, że tematem posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska była choroba Aujeszkyego omówiona przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w 
Poznaniu Pana Ireneusza Sobiaka oraz Inspektora Weterynarii Panią Annę Cwynar. Radny 
Lammel przedstawił najważniejsze  kwestie dyskusji w tym temacie. 
Radna Lesińska powiedziała, że tematem posiedzenia Komisji Finansowo – Gospodarczej 
była realizacja podatków i należności – umorzenia, odroczenia za 2009 rok. Radna Lesińska 
poprosiła Panią Skarbnik o krótkie przedstawienie  tematu dotyczącego dotacji za rok 2009, 
który również był omawiany na Komisji. 
Oprócz powyższych tematów na posiedzeniach Komisje analizowały tematy bieżące 
wynikające z działalności gminy, które były podejmowane w formie uchwał na dzisiejszej 
sesji. 
 
Następnie Pani Przewodnicząca zarządziła 10 minutową przerwę.  
 

 



6 
 

Pani Przewodnicząca wróciła do tematu w sprawie przyjęcia protokołu. Radna Sznajder 
zwróciła uwagę, że w punkcie dotyczącym głosowania nad podjęciem decyzji w sprawie 
zaopiniowania zmian do  Regulaminu utrzymania czystości i porządku brakuje cyfry „4” co 
stanowić powinno: „Głosowało: 14 Radnych. Za: 14, a nie 1, przeciw: 0, wstrzymało się: 0”. 
Po uwzględnieniu tej pomyłki oraz wprowadzeniu korekty do protokołu Radni nie wnieśli 
więcej uwag. Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowało: 12 Radnych (nieobecny Radny Lammel). 
Za: 10 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 2 
Protokół został przyjęty. 
  
Ad.9 
Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

• 5 stycznia odbyło się spotkanie animatorów kultury – ustalono kalendarium imprez na 2010r. 
• 8 i 20 stycznia miało miejsce spotkanie z przedstawicielem Spółdzielni Usług Rolniczych w 

sprawie budowli i budynków położonych na terenie przylegającym do Zakładu 
Komunalnego. Wójt  powiedział,  że  wraz z  Likwidatorem ustalono termin spotkania w 
ZUS-ie.  

• 11 stycznia odbyło się spotkanie w Swarzędzu z Panią Burmistrz w sprawie zamknięcia 
schroniska dla zwierząt w Gminie Swarzędz. Zostało wysłane pismo do właściciela 
schroniska Pani Kozłowskiej w celu rozwiązania umowy. Wójt powiedział, że obecnie gminie 
pozostaje problem stworzenia własnego przytuliska dla psów. Będzie kontynuowana wspólna 
inicjatywa w powiecie poznańskim dotycząca budowy schroniska, ponieważ problem braku 
schroniska dotyka szeregu gmin. 

• 12 stycznia odbyło się spotkanie Stowarzyszenia „Pionier”, które zrzesza osoby aktywne 
uprawiające różne sporty. Wójt dodał, że zawodnicy osiągają znaczące wyniki. 
Stowarzyszenie działa przy GOKiS-ie natomiast działania finansowane są ze strony gminy. 

• W dniach 19 i 20 stycznia miało miejsce seminarium dotyczące wiatraków. Zaproszeni  
przedstawiciele firmy „Prestiż” przedstawili stan przygotowań do realizacji inwestycji i 
poruszyli temat związany z ekologią - powiedzieli m.in. o ograniczeniach jakie stwarzają 
wiatraki dla ptaków będących pod ochroną. Głównie  dotyczy Orła Bielika, który występuje 
w rejonach planowanej budowy farmy wiatrowej.   

• 21 stycznia odbyło się spotkanie w Biurze Planowania Przestrzennego w celu omówienia 
sytuacji węzła na autostradzie A-2. Przedstawiono kształt węzła oraz ustalono stanowisko 
samorządów, Wójt dodał, że jest coraz krótszy termin wykonania i nie ma jeszcze ostatniej 
wersji planu. Obecna wersja jest niekorzystna dla Gminy Kleszczewo. 
Wójt powiedział również, że: 
- trwa remont świetlicy w Markowicach (zamontowano nowe okna) oraz w ZS w 
Kleszczewie.  
- został rozstrzygnięty nowy, drugi przetarg w sprawie budowy kanalizacji z terminem 
składania ofert do 11 stycznia 2010r. Wójt powiedział, że przetarg daje szansę uzyskania 
tańszej oferty niż było zakładane w budżecie. 
- został zamontowany agregat w Krerowie dający bezpieczeństwo dostaw wody  dla 
mieszkańców. 
- trwa „Akcja Zima” połączona z imprezami wyjazdowymi. 
Wójt na koniec zapytał o panujące warunki na drogach. Radni i Sołtysi wyrazili opinię, że 
problem utrzymania dróg dotyczy głównie dróg powiatowych. 
 Radna Sznajder zapytała o potencjalną wartość przetargu w sprawie kanalizacji. Wójt 
odpowiedział, że obecnie jest dokonywana ocena ofert i będzie jeden wykonawca na całość 
budowy. 
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Ad.10 
Radni nie złożyli interpelacji 
 
Ad.11 
Zapytania i wolne wnioski: 
- Radny Buczma poruszył temat budowy drogi  w Markowicach dotyczącej linii Kozłowski –
Buczma oraz pokazał Radnym zdjęcia przedstawiające stan tej drogi. Dyskusja, wokół  
tematu   zakończyła  się  podsumowaniem  zaakceptowaną  przez większość,  że temat był już 
wcześniej szczegółowo omówiony na Komisjach oraz, że decyzja została ostatecznie podjęta 
przez Radnych. Wójt dodał, że skoro jest szansa zrobienia dwóch a nie jednej ulicy w 
Markowicach to należy ją wykorzystać.  
- Pani Przewodnicząca poprosiła  o  informację  w  temacie  uregulowania  spraw   własności  
budynku i terenu po GS w  miejscowości Zimin, zauważając, że zapisana  jest na  nim   
hipoteka  na  rzecz  Gminy. Pani Woźniak odpowiedziała, że był problem ze znalezieniem 
Likwidatora. Likwidator jest od kwietnia 2009r. i obecnie należy  zintensyfikować  działania  
ze  strony Gminy. Pani Woźniak powiedziała, że zostało wysłane kolejne, trzecie  pismo do 
Likwidatora . W przypadku braku odpowiedzi - po dwóch tygodniach - można zastanowić się 
nad ewentualną skargą. 
- W związku   z zainteresowaniem tematem  ewentualnego  przejęcia   majątku   SUR w  
Kleszczewie Wójt powiedział, że planowane  jest spotkanie z Likwidatorem w ZUS-ie ,  które    
ma doprowadzić  do ustalenia wysokości   zadłużenia  i  ewentualnych  umorzeń. To  z  kolei  
może  mieć  wpływ  na  negocjowaną  kwotę   do  zapłaty  przez  Gminę - obecnie jest ona  za 
wysoka. Wójt dodał, że jego zdaniem  plac  manewrowy i  budynki  są potrzebne dla lepszego 
funkcjonowania Zakładu Komunalnego.  
  
Ad.12 
Pani Przewodnicząca zakończyła obrady o godz. 19.10  
 
 
Protokołowała:           Za zgodność z przebiegiem obrad 
Małgorzata Smytry                  Przewodnicząca Rady Gminy 
      
            Ewa Lesińska  
 
 

 


